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1. Ordförande Clay Thorman öppnade mötet och konstaterade att styrelsen var beslutsför. 
 

2. Föregående protokoll 
Inget från föregående protokoll. 
 

3. Incidenter  
Sedan kameror och ny belysning har vi varit förskonade från allvarliga stölder eller 
skadegörelse. Vi har tyvärr haft en del allvarliga händelser sett ur ett klubbperspektiv. 
Dynorna till utegruppen har blivit stulna, bensin ur förrådet har försvunnit samt en inlåst GPS 
i klubbstugan har stulits. En del av dessa brott har begåtts av någon som har tillträde till 
området, förrådet och stugan. Högst sannolikt en medlem i vår klubb som saknar heder och 
moral och stjäl från sina kamrater.  
 

4. Arbetspass 
För att effektivisera passen ska vi utse ansvarig för varje pass, likt vi gjorde förr. Vi skulle även 
kunna göra en lista på löpande samt extraordinära arbetsuppgifter. Löpande är gräsklipp 
samt rengöra maskin efter arbetspass. Extraordinära är vassklipp, målning och underhåll av 
byggnader, väg etc. Vid problem ska felrapport mejlas till styrelsen efter avslutat pass. 
 

5. Vaktpass 
Vaktpass kan åläggas enklare uppgifter. Som exempel, torka utemöbler, sopa altanen och 
liknande, samt innan avslutat vaktpass; sätta lampa på laddning och städa stugan efter sig. 
Även här ska vakt vid avvikelse sända felrapport till styrelsen. 
 
För det ändamålet funderar vi på att ersätta loggboken med en pärm. Den ska innehålla 
tydliga instruktioner vad som förväntas, där vakten kan bocka av vad som är gjort samt 
anteckna avvikelser. Rolf får i uppdrag att ta fram förslag. 
 

6. Båtupptagning 
Årets båtupptagning fungerade bra. Den nya organisationen med dedikerade team 
fungerade bättre än tidigare roterande team. Vi fortsätter den inslagna vägen. 
 
När vårens iläggning är gjord ska vi lägga numrerade stenplattor över uppställningsytan. Vi 
får då rätt avstånd mellan båtarna samt kan på ett enkelt sätt identifiera ägaren vid 
incidenter. Önskvärt är 35x35, och vi går ut med förfrågan i klubben längre fram om det finns 
medlemmar som har sådana liggande. 
 

7. Pumpstationen 
Läckande kranar ska ersättas med kulventiler. 
 



8. Säkerhet 
Såväl kameror som belysning fungerar bra, och har hittills avskräckt ovälkomna besökare. 
 

9. Ny belysning 
Den gamla bryggbelysningens gasurladdningslampor är nu ersatt av betydligt effektivare och 
energisnålare LED.  
 

10. Ekonomi 
Klubbens ekonomi är god, cirka 95 kkr i kassan. Per vill vill ha hjälp med att sätta relevanta 
budgetposter för bryggarbete samt reparation och underhåll. Då nya bryggan beräknas bli 
den större posten så samverkar Per och Anders kring den. 
 

11. Strandskyddsdispens 
Landtungan på andra sidan kanalen börjar få väldigt stora träd som släpper löv samt döda 
grenar såväl på båtar som i kanalen. Klubben önskar avverka en del av vegetationen och den 
26 oktober skickades en begäran om strandskyddsdispens in till kommunen. Vi har fått 
kvittens på mottagen handling men inget svar ännu. Förmodligen måste kommunen inhämta 
Länstyrelsens synpunkter. Marken ligger utanför Broängarnas naturskyddsområde.  
 

12. Maskinparken 
Oljor bytta i flertalet maskiner, ny kniv beställd till handgräsklipparen. Den nya 
åkgräsklipparen Husqvarna går fint, tyst och billigt. 
 

13. Bryggbygge  
 Arbetet med nya bryggan är beroende av isläggningen, därför kan inget datum sättas. Men 
när isen lagt sig kan arbetet påbörjas och är då särskilt under initiala fasen beroende av 
många arbetare som kan forsla bort gammalt virke och bära fram nytt. 
 

14. Stadgeändring 
Vi behöver förtydliga att om medlem betalt årsavgiften är denne medlem kalenderåret ut, 
med de rättigheter och skyldigheter som ingår i medlemsskapet. Om medlem säljer sin båt 
under sommaren sker ingen återbetalning, och skyldighet att fullgöra vaktpass med mera 
kvarstår. Clay tar fram ett förslag till formulering. 
 

15. Årsmöte 
23/1 satt som preliminärt datum. Lillsjöskolans lokal samt digitalt möte som sist. 
 

16. Övrigt 
Inga övriga frågor 
 

17. Ordförande Clay tackade styrelsen och avslutade mötet. 

Vid protokollet 

Rolf Byström 


